

《单词百科:classification是什么意思?classification怎么发音?classification的解释和用法》

英语单词classification是什么意思?classification怎么读?classification怎么发音?简答网为您整理了classification的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



classification怎么读

classification的读音:[, klæsɪfɪˈkeɪʃn]

classification的意思

1、n.分级;类别;

classification的相关词组

1、classification method [经] 分类方法;

- 2、China Classification Society 中国船级社;
- 3、job classification 职务分类;
- 4、china classification society 中国船级社;
- 5、library classification 图书馆分类法;图书分类法;文献分类法;图书馆分类
- 6、refuse classification 垃圾分类;

classification的近义词

- 1、arrangement n.安排;排列;约定;改编;
- 2、category n.种类;类别;

classification的反义词

- 1、declassification n.不再当机密文件处理, 从机密表删除;

classification的双语例句

- 1、In its classification of the seeds of fresh incense and amber incense Xunyicao belt.

其在分类上属于清新的辛香带熏衣草香和琥珀香.

- 2、The changes made through biotechnology do not violate the classification of a species.

通过转基因技术所造成的变化并不改变一个物种的分类.

- 3、These things belong in a different classification.

这些东西属于不同的类别.

- 4、Serum bFGF level is related to the classification, progression and prognosis of MDS patients.

结论血清bFGF水平与MDS的分型、 发展及预后有关.

- 5、In this paper, we have studied on applying fuzzy support vector classification to coronary heart diagnose.

论文研究模糊支持向量分类机在冠心病诊断中的应用.

6、Instigation is a special mode of criminal act , as a category in the classification of complicity.

教唆是一种特殊的犯罪方式,又是刑法制度上共同犯罪的一种分类.

7、 Any degree of flaking that cannot be classified by classification 4.

大于第4级的严重剥落.

8、 Objective : To discuss the influence of drug classification system on hospital pharmacy.

目的: 阐述药品分类管理制度对医院药剂科的影响.

9、 The concept, classification, mode and analysis technique of initiating explosive device failure are addressed.

论述了火工品失效分析的概念、分类、失效模式及失效分析技术.

10、 After the analyzing of traditional ICA method, the thesis uncovers its disadvantage in classification.

通过对传统ICA方法的分析, 揭示其在分类问题上的缺陷.

11、 From the functions and classification, demonstrative pronouns have the characteristics of prototype category.

从指示代词的立类和功能来看, 指示代词是一个原型范畴,具有典型性.

12、 He maintained that classification by the degree of the equation was the correct principle.

他主张按方程的次数来进行分类是正确的原则.

13、 This is the SVM procedure, I laboratory used in classification, mainly used in face recognition on.

这个是SVM程序, 我实验室用在分类上, 主要用在人脸识别上.

14、 The classification, application and preparation methods of microcrystalline starch were reviewed.

综合介绍了微晶淀粉的分类、制备方法和应用前景.

15、Results of simulated data tests show that the classification rate of the system can achieve 90 %.

通过模拟数据测试,该系统的分类率可达到90%.

16、The following contents are included: The classification, working principle and constitution of rod pump are analyzed.

主要内容如下:分析介绍了几种常见抽油泵的工作原理、构造、适用范围及分类.

17、While Clements'work was widely influential, his classification has little current use.

虽然Clements的工作影响面很宽,但它的分类未被普遍采用.

18、Direct to the shortage existing in the classification of surrounding rock stability, provide a new method.

针对目前围岩稳定性分类方法存在的不足,给出一新的分类法.

以上是简答网为您整理的classification怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于classification的用法、classification的释义、classification的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/classification>